
 
Hankintapäätös: Option käyttäminen Saikan alueen infran rakentaminen -hankkeessa 
  
Yhdyskuntalautakunta 10.09.2024 § 127    
587/10.03.01.01/2023    
 
 
 Valmistelija Joonas Junno, infrarakennuttajainsinööri 

 
Saikan alueen infran rakentaminen -hanke nostettiin Liikenneväylät ja 
viheralueet investointilistalla A-koriin yhdyskuntalautakunnan kokouksessa 
7.3.2023. Yhdyskuntalautakunta ei kokoontunut heinäkuussa 2023, joten 
lautakunta päätti tehdä 6.6.2023 pitämässään kokouksessa toimivallan 
siirron yhdyskuntalautakunnalta yhdyskuntajohtajalle. Yhdyskuntajohtaja 
hyväksyi 28.6.2023 § 21 halvimman tarjouspyynnön mukaisen tarjouksen, 
jonka jätti Ylöjärven Kiviset Oy. Urakan tarjouspyynnön mukaisesti 
rakennusurakkaan sisältyi optio vuosien 2025 ja 2026 töistä 
asuntomessualueella.  
 
Vuonna 2025 toteutetaan messualueella Kennäspuiston ja Saikanpuiston 
maanrakentamis- ja vihertyöt pois lukien leikkivälineiden asennukset sekä 
aikataulullisista, että alueen talonrakentajien töiden yhteensovittamisesta 
johtuen Hilman Ruusupolun kiveystyöt. Myös Saraintien ja 
Ideaparkinkadun kiertoliittymien erikoiskuljetuksien läpiajoja varten tehtävät 
kivityöt toteutetaan vuonna 2025.  
 
Vuonna 2026 päällystetään messualueen ajoradat ja kevyen liikenteen 
väylät, pylvästetään alueen väylien katuvalot ja asennetaan liikennemerkit. 
Kennäspuiston ja Saikanpuiston välineiden asennukset toteutetaan 
vuonna 2026.  
 
Option arvo on 1 080 000,00 euroa urakoitsijan tarjouksen mukaisesti, 
josta vuoden 2025 osuus 673 000,00 euroa ja vuoden 2026 osuus 
407 000,00 euroa.  
 
 
Toimivalta: Lempäälän kunnan hallintosäännön osa II, 9 luvun 2 §:n 
mukaan yhdyskuntalautakunta on toimivaltainen hyväksymään 150 000 
euroa ylittävät urakat. 
 
Lisätietoja: infrapäällikkö Tiina Pekkala, p. 050 383 9422 
 

Esittelijä Yhdyskuntajohtaja 
 

Päätösehdotus Yhdyskuntalautakunta päättää käyttää Saikan alueen infran rakentaminen 
-hankkeen optiomahdollisuuden vuoden 2025 ja 2026 töistä. 
 

Päätös Yhdyskuntalautakunta hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 
 

Merkittiin pöytäkirjaan, että infrapäällikkö Tiina Pekkala oli asiantuntijana 
läsnä pykälän käsittelyn ajan.  

 
Tiedoksi Urakoitsija 


